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  Universal Document Converter 6.5.1410.3130 Final


	

Universal Document Converter - is the most complete solution for converting documents of any type into Adobe PDF files or image files. Its basis is the technology of virtual printing. Therefore, export the selected format documents Microsoft Word, tables Microsoft Excel, Microsoft PowerPoint presentations and Autodesk AutoCAD drawings is as simple as typing on a desktop printer. 

 Advantages of Universal Document Converter: 
 • Export into 8 formats. Documents of any type can be exported into Adobe PDF or graphical files in 7 popular formats: TIFF, JPEG, PNG, PCX, DCX, GIF or BMP. 
 • Work with multipage documents. Several documents of various types can be united into one multipage file. 
 • Versatility. The technology of virtual printing makes it possible to convert the selected format documents of any type, including multipage reports, technical drawings and commercial posters. 
 • Practicality. Direct export of a document into a graphical file (instead of printing and scanning a paper copy) economizes on expendable materials and staff time. 
 • Easy to use. For exporting documents of any type into Adobe PDF files or image files to print them on a printer with the name of Universal Document Converter. 
 • Advanced algorithm of quantization. Advanced algorithm for image quantization makes it possible to get the highest quality copies even when converting to black and white. 
 • High resolution. The ability to export documents with a resolution up to 2,400 DPI enables you to save all elements of design of advertising materials and the minutest details of drawings and electronic diagrams. 
 • Automatic margin cropping. The function of automatic cropping of empty margins makes it unnecessary to edit graphical copies of tables and diagrams before placing them in presentations or text documents. 
 • Economy of system resources. Low consumption of system resources enables you to export documents of practically any size which can contain hundreds of pages. 
 • Flexibility in configuration. Flexibility in configuring the program makes it possible to choose the optimal ratio between the quality of copies of documents and the size of output files. For example, for publication on the website need small files. On the other hand, for preparing documents to be sent to the printing requires high resolution and compressed without quality loss. 
 • Quick Setup. A profile library (collection of settings with optimal conversions for standard conversion tasks) makes it possible to configure Universal Document Converter with two clicks of the mouse. 
 • Remote use. Compatibility with assistive technologies Microsoft Windows Terminal Services and Citrix makes it possible to use Universal Document Converter from remote computers. 
 • Scalability. The possibility to share Universal Document Converter on a separate computer and use it with a job as a network printer can significantly increase the rate of conversion of documents. 
 • COM-interface. The presence of a COM-interface simplifies the compatibility of document flow systems with Universal Document Converter. 

 What's new in the current version: 
 • Universal Document Converter is now compatible with Windows 10. 

 Released: 2014 
 Version: 6.5.1410.3130 
 Platform: Windows 2000, Windows XP, Windows Vista, Windows 7, Windows 8 or Windows 8.1 or Windows 10; Windows Server Windows 2003, 2008 or 2012 
 Language: MULTi / Russian 
 Tablet: keygen Vovan666 
 Size: 23.57 MB 

 Universal Document Converter - это наиболее полное решение для конвертирования документов любых типов в файлы формата Adobe PDF или графические файлы. Её основой является технология виртуальной печати. Поэтому экспортировать в выбранный формат документы Microsoft Word, таблицы Microsoft Excel, Microsoft PowerPoint презентации или чертежи Autodesk AutoCAD так же просто, как печатать на настольном принтере. 

 Достоинства Universal Document Converter: 
 • Экспорт в 8 форматов. Документы любых типов можно экспортировать в Adobe PDF или в графический файл одного из 7 популярных форматов: TIFF, JPEG, PNG, PCX, DCX, GIF, BMP, или. 
 • Работа с многостраничными документами. Несколько документов разных типов могут быть объединены в один многостраничный файл. 
 • Универсальность. Технология виртуальной печати дает возможность конвертировать в выбранный формат документы любого типа, включая многостраничные отчёты, промышленные чертежи и рекламные плакаты. 
 • Практичность. Прямой экспорт документа в графический файл (вместо его печати и сканирования бумажной копии) экономит расходные материалы и рабочее время сотрудников. 
 • Простота в использовании. Для экспорта документов любых типов в файлы формата Adobe PDF или графические файлы достаточно напечатать их на принтере с названием Universal Document Converter. 
 • Передовой алгоритм квантизации. Передовой алгоритм квантизации изображений позволяет получить копии документов наивысшего качества даже при конвертировании в черно-белый формат. 
 • Высокое разрешение. Возможность экспорта документов с разрешением вплоть до 2400 dpi позволяет сохранить все элементы дизайна рекламных материалов, а так же самые мелкие детали чертежей и электронных схем. 
 • Автоматическая обрезка полей. Функция автоматической обрезки пустых полей делает ненужным редактирование графических копий таблиц и диаграмм перед вставкой в презентацию или текстовый документ. 
 • Экономия системных ресурсов. Низкое потребление системных ресурсов позволяет экспортировать документы практически любых размеров, в том числе и содержащие сотни страниц. 
 • Гибкость настроек. Гибкость настроек программы дает возможность подобрать оптимальное соотношение между качеством копий документов и размером выходных файлов. Например, для публикации на веб-сайте нужны файлы небольшого размера. С другой стороны, подготовка документов к отправке в типографию требует высокого разрешения и компрессии без потери качества. 
 • Быстрая настройка. Библиотека профилей (наборов настроек программы, оптимальных для типичных задач конвертирования) позволяет настраивать Universal Document Converter двумя кликами мыши. 
 • Удалённое использование. Совместимость с технологиями Microsoft Windows Terminal Services, Citrix и дает возможность использовать Universal Document Converter с удалённых компьютеров. 
 • Масштабируемость. Возможность установки программы Universal Document Converter на отдельном компьютере и использования ее с рабочих мест в качестве сетевого принтера позволяет значительно увеличить скорость конвертирования документов. 
 • COM-интерфейс. Наличие COM-интерфейса упрощает взаимодействие систем документооборота с Universal Document Converter. 

 What's new in the current version: 
 • Universal Document Converter is now compatible with Windows 10th 

 Год выхода: 2014 
 Версия: 6.5.1410.3130 
 Платформа: Windows 2000, Windows XP, Windows Vista, Windows 7, Windows 8 or Windows 8.1 or Windows 10; Windows Windows Server 2003, 2008 or 2012 
 Язык интерфейса Multi / Русский 
 Таблетка: keygen Vovan666 
 Размер: 23:57 MB
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